
Zápis č. 3/2024/10 ze zasedání
zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 4. 9. 2024

Přítomni: V 18.07 hodin bylo přítomno 15 členů zastupitelstva - dle prezenční listiny
a dále 3 hosté - občané městyse Krucemburk

Omluven:

l. Schválení programu zaiedání
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje program jednání ZM Krucemburk, který je
přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

2. ZvolenLpvěřovatelů zápisu, návrhové komise a jmenování zapisovatele
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje:

ověřovatele zápisu ve složení: Lukáš Dohnal, Miroslav Zvolánek
návrhovou komisi ve složení: Ing. Luboš Pleskal Ing. Jiří Kasal

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

Zapisovatelem jednání jmenoval starosta paní Ivanu Křesťanovou.

3. Projednání zápisu a usnesení z minulého zasedání ZM
Paní místostarostka seznámila zastupitele s usnesením ze zasedání ZM Krucemburk č. 2/2024/9
ze dne 5. 6. 2024.
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

4. Zpráva o činnosti Radyrnestyse
Paní místostarostka seznámila zastupitele se zápisy ze zasedání Rady městyse č. 12/2024/40 -
16/2024/44, které schválila Rada městyse.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O



5. Prodej a koupě pozemků
5.1. Prodej stavební parcely pare. č. 341/18 v k. u. Krucemburk
Starosta oznámil zastupitelům, že v rámci l. kola prodeje pozemku v lokalitě Pod Včelínem byla
do podatelny přijata l žádost o koupi stavebního pozemku pare. č. 341/18 v k. u. Krucemburk.

Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 498/2024/MK a schvaluje prodej stavebního
pozemku pare. č. 341/18 o výměře 1.110 m2 žadatelům T. K. (Krucemburk) a L. O. (Zubří)
za cenu 430,- Kč/m2 včetně DPH.
K ceně pozemku bude připočtena cena za příslušenství a projektovou dokumentaci dle návrhu
kupní smlouvy, která je přílohou zápisu.

Zastupitelstvo městyse ukládá starostovi uzavřít s uvedenými žadateli kupní smlouvu, a to za
podmínek uvedených v Záměru prodeje pozemku pro výstavbu rodinných domů ze dne
25. 6. 2024, který je přílohou zápisu.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

5.2. Prodej pozemku parc. č. 540/1 v k. u. Krucemburk o wměře 80 m2 - revokace usnesení
č. 2/2024/9 ze dne 5. 6. 2024, bod 9.2.

Zastupitelstvo městyse projednalo doplněnou žádost č. j. 352/2024/M K a revokuje usnesení
ZM č. 2/2024/9, bod 9.2. ze dne 5. 6. 2024. Nové znění bodu je:
Zastupitelstvo městyse projednalo doplněnou žádost č. j. 352/2024/MK a schvaluje prodej
pozemku pare. č. 540/1 o výměře 80 m2 v k. u. Krucemburk za cenu 80,- Kč/m2 paní H. C.
(Hamry), Z. T. (Hamry) a R. C. (Krucemburk). Veškeré náklady spojené s koupí pozemku hradí
kupující.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

6. Bezuelatný převod majetku od Úřadu pro zastupo^/ánLstáty vevěcech majetkových
6.1. Převod pozemku parc. č. 535/13 v k. u. Krucemburk
Zastupitelstvo městyse projednalo návrh a schvaluje uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu
vlastnického práva k majetku č. j. UZSVM/HHB/2740/2024-HHBM na 1/2 spoluvlastnického
podílu pozemku parc. č. 535/13 v k. u. Krucemburk s Českou republikou - Úřadem pro
zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42,128 00 Praha 2 - Nové
Město, 1C: 69797111.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O



6.2. Převod pozemku parc. č. 537/3 v k. u. Krucemburk
Zastupitelstvo městyse projednalo návrh a schvaluje uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu
vlastnického práva k majetku č. j. UZSVM/HHB/2741/2024-HHBM na 1/2 spoluvlastnického
podílu pozemku parc. č. 537/3 v k. u. Krucemburk s Českou republikou - Úřadem pro
zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42,128 00 Praha 2 - Nové
Město, 1C: 69797111.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

7. Dodatek č. l ke Smlouvě o zřízení věcného práva stavby - Perun Hluboká z. s.
Zastupitelstvo městyse projednalo návrh a schvaluje uzavření Dodatku č. l ke smlouvě o zřízení
věcného práva stavby se spolkem Perun Hluboká z. s., Mikuláše Střely 415, 582 66 Krucemburk,
1C: 26525631. Předmětem dodatku je úprava článku lil. bod 3. - provoz podnikatelské činnosti.
Dodatek č. l je přílohou zápisu.
Před zahájením hlasování oznámili Lukáš Dohnal, Jaroslav Dohnal a Martin Strašil možný střet
zájmů.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: l (M. Zvolánek)

8. Zázemí - tenisové kurty
Starosta a zastupitel Miloslav Losenický seznámili zastupitele s cenovou nabídkou na pořízení
mobilní montované buňky pro zázemí na tenisových kurtech v Krucemburku za sokolovnou od
firmy VHMD PROF s. r. o., Přemyslovců 1240/59, 709 00 Ostrava - Mariánské Hory, 1C:
10697675 za cenu 325.000,- Kč bez DPH. Dále zastupitelé projednali předpokládané náklady na
vytvoření zpevněného podkladu pro mobilní buňku a přípojky sítí. Zastupitelstvo souhlasí se
záměrem a pověřuje Radu městyse zajištěním dalších kroků realizace.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

9. Podání žaloby - firma SlaP Speciální izolace a povrchy, s. r. o.
Zastupitelstvo městyse projednalo vývoj situace a doporučení JUDr. Ondřeje Málka na podání
žaloby na firmu SlaP Speciální izolace a povrchy s. r. o. ve věci zaplacení smluvní pokuty
za neodstranění vad a nedodělků štěrkových podlah v učebnách ZS Krucemburk. Zastupitelstvo
souhlasí s podáním žaloby.
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O



10. Projednání zprávy dílčího auditu za rok 2024
Zastupitelstvo městyse projednalo a bere na vědomí Zápis o výsledku dílčího přezkoumání
hospodaření Městyse Krucemburk za rok 2024, kterou provedli pracovníci Krajského úřadu
Kraje Vysočina. Při dílčím přezkoumání hospodaření městyse Krucemburk za rok 2024 nebyly
zjištěny chyby a nedostatky.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

11. Rozpočtová opatření
11.1. Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci o rozpočtovém opatření č. 9/2024 -
10/2024, které schválila Rada městyse.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

11.2. Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2024, které je
přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

12. Příprava, průběh akcí a projektů
Pan starosta a paní místostarostka seznámili zastupitele s přípravou a průběhem následujících
akcí a projektů:
ZS Krucemburk

V ZS Krucemburk byla úspěšně dokončena stavební část, proběhla instalace nové konektivity,
serverovny a její klimatizace, sítě wifí a proběhla dodávka školních pomůcek a nábytku.
Starosta vysvětlil zastupitelům důvody, proč bylo nutné vypsat novou soutěž na dodávku IT,
kterou vyhrála firma Microshop s. r. o. S firmou byla podepsána smlouva a řeší se co nejkratší
termín dodávek, aby byla škola plnohodnotně vybavena IT technikou.
V rámci stavebních prací byly osazeny nové vstupní čistící zóny, proběhla výměna části osvětlení
na chodbách. Na výměnu byla použita svítidla z opravovaných učeben a nyní se řeší výměna za
led trubice za účelem snížení spotřeby. Dále starosta upozornil zastupitele, že by bylo potřeba
v příštím roce naplánovat výmalbu a výměnu osvětlení chodeb ZŠ, aby byla dokončena oprava
všech veřejných prostor školy.
Na podzim se uskuteční pro veřejnost den otevřených dveří nově zrekonstruovaných a
vybavených učeben, kabinetů a kanceláří.



ZUŠ Krucemburk
V učebnách ZUS a koncertním sále bylo instalováno nové osvětlení a provedeno polstrování
(izolace) dveřních křídel.
Oprava komunikace l. třídy
Starosta informoval zastupitele o průběhu oprav komunikace l. třídy. Oprava komunikace je
rozdělena na dvě etapy.
l. etapa Krucemburk náměstí - Vojnův Městec již byla zahájena 3. 9. 2024 a potrvá do 31.
10.2024.
II. etapa Krucemburk náměstí - Krucemburk dopravní značka směr na Zdírec nad Doubravou by
měla proběhnout na jaře 2025, termín upřesní RSD.
Úsek mezi Krucemburkem a Ždírcem nad Doubravou se opravovat nebude. V příštím roce se
bude opravovat ve Ždírci nad Doubravou úsek od Bowling Baru ke křižovatce U Lázničků.
V současné době se řeší doplnění dopravního značení za účelem odklonění osobní dopravy,
která dnes jezdí dle navigace úzkými a nepřehlednými ulicemi.
Proběhly kamerové zkoušky obou kanalizací, které budou detailně vyhodnoceny. Dle
předběžných informací není na kanalizaci potřeba řešit žádné rozsáhlé opravy. Po odstranění
podkladu komunikace se bude posuzovat stav šachet. Oprava dešťové kanalizace bude řešena
ve spolupráci s ŘSD.
Úsekové měření
Byla aktualizována cenová nabídka úsekového měření. Náklady na jeho pořízení se pohybují
mezi 1.550.000 - 1.650.000,- Kč bez DPH dle způsobu napájení a roční provozní náklady činí cca
100.000,- Kč. Náklady by byly hrazeny z rozpočtu městyse. V současné době se připravuje návrh
veřejnoprávní smlouvy s Městskou policií Chotěboř a na příštím zasedání bude předložen
zastupitelstvu k projednání.
Přístavba hasičské klubovny
Byla zhotovena fasáda. Zbývá dokončit instalace sušící věže, oplocení, zpevněné plochy a
terénní úpravy kolem budovy a přístavby.
SeprtoynLhasicské hřiště
Byly vybudovány zpevněné plochy a instalována nádrž na vodu včetně instalace přípojek. Po
dokončení samostatné elektrické přípojky bude instalováno osvětlení, kamery a dokončeny
terénní úpravy.
Kino
Jsou dokončeny stavební práce. V nejbližší době proběhne instalace nového schodiště a
zábradlí. Bude nutné prokopat dešťovou kanalizaci. Práce by měly být dokončeny v průběhu
měsíce září-října.
Kanalizace Staré Pansko - Stanislav Kamarád
Na Starém Ransku byla vybudována část dešťové a splaškové kanalizace vedoucí přes pozemek
pana Stanislava Kamaráda. Budou dokončovány terénní úpravy. S panem Kamarádem budou
probíhat jednání ohledně zřízení věcného břemene.
Evangelicky hřbitov
V průběhu měsíce září proběhne výměna krovu na márnici evangelického kostela a bude
položena nová měděná krytina.
Studie rozšíření komunikace, chodníku ulice Masarykova
Firmě DMC Havlíčkův Brod byla zadána studie úpravy místní komunikace v ulici Masarykova.
Zadáním je, aby byla prověřena možnost vybudování chodníku kzŠ Krucemburk a rozšíření
komunikace. Část pozemků podél ulice Masarykova je ve vlastnictví Českobratrské církve
evangelické. Bude podána žádost na odkup pozemků.



Dotace
Elektromobil

Byla podána žádost na pořízení elektromobilu, posuzují se cenové nabídky a bude se vybírat
model automobilu.
Termokamera, dýchací přístroj, wyáděcí maska
Ve spolupráci s MAS Havlíčkův kraj se připravuje podání žádosti o dotaci na termokameru,
dýchací přístroj a vyváděti masku pro jednotku SDH Krucemburk.
Revitalizace parku

Žádost o dotaci je podána téměř rok, prozatím nemáme žádné vyjádření. Bude prověřen stav
žádosti, aby se v případě schválení dotace zahrnula revitalizace parku do rozpočtu městyse na
rok 2025. V příštím roce bude končit stavební povolení, bude se muset řešit případně jeho
prodloužení.
Skatepark

Starosta seznámil zastupitele s možností podat žádost o dotaci z MAS Havlíčkův Kraj na
doplnění prvků na asfaltovou plochu podél skateparku. Pořizovací cena 4 ks menších prvků činí
cca 500.000.- Kč a 3 ks větších prvků (funbox) 1.200.000,- Kč. Termín podání žádosti o dotaci je
do 17. 10. 2024. MAS Havlíčkův kraj podporuje projekty pouze do 500.000,-, výše poskytované
dotace činí 80% Kč zbytek by musel být hrazen z rozpočtu městyse. Další možností je v únoru
2025 požádat o dotaci na větší prvky z MMR.
Průmyslová zóna

Pan starosta informoval zastupitele o 2 podaných žádostech o koupi pozemků v průmyslové
zóně. Bude se muset řešit rozmístění pozemků pro menší firmy z důvodu připojení na elektřinu.
Dále pan starosta informoval zastupitele, že byla ZEMAS Krucemburk zaslána výzva k opravě
stávající kanalizace, která vede místem, kde je plánována výstavba komunikace.
Dále pan starosta upozornil na problém s vyvěrající vodou z kanálu na pozemku bývalé
Polyxeny, která teče přes komunikaci v průmyslové zóně. Bude nutné zjistit příčinu a navrhnout
řešení.
Reka

Pan starosta navrhnul zastupitelům v rámci pracovní schůzky prohlédnout rekreační středisko
U rybníku Řeka, kde budou zastupitelé diskutovat o rozsahu nutných oprav a budoucí
modernizaci areálu.
Oprava komunikací

Paní místostarostka informovala zastupitele o probíhajících pracích v ulici Českobratrská -
pokračuje se v opravě dešťové kanalizace, jsou pokládány obruby. Dále se pokračuje v přípravě
na nové osvětlení.

Ulice Za Parkem, Větrná i Zahradní byly opraveny.
Ulice Za Parkem - byla kompletně dokončena i s osazením nových svítidel VO. Oproti rozpočtu
vznikly vícenáklady např. změna souvrství při odkrytí povrchu odstavných ploch, obrubníky byly
všechny nahrazeny novými, v dolní části ulice je opravena část kanalizace i s domovními
přípojkami.

Ulice Větrná - navíc proběhla realizace části chodníku k poslednímu RD směr Hluboká a terénní
úpravy s osetím.

Ulice Zahradní - v této ulici došlo k celkové výměně dešťové kanalizace až do ulice Školní,
k rozšíření opravy povrchu až do ulice Školní, rozšíření křižovatky u hlavní silnice , oprava plochy
u lékárny.



Vzniklé vícenáklady budou projednány na zasedání Rady.
V Hluboké a na Starém Ransku byla vyměněna svítidla VO za úspornější LED. Do konce roku nás
čeká výměna v ulicích Českobratrská, Zahradní a Mikuláše Střely.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

13. Různé

14. Diskuze

Zastupitel Lukáš Dohnal se na podnět občana dotázal na možnost omezení rychlosti v ulici
Košinovská na 30 km/hod.
Pan starosta odpověděl, že omezení rychlosti je v kompetenci RSD a neplánuje se omezení
rychlosti řešit.

15. Závěr
Pan starosta poděkoval zastupitelům a ukončil zasedání.



Usnesení č. 3/2024/10
ze zasedání Zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 4. 9. 2024

ZM schvaluje:
l. Program jednání ZM Krucemburk, který je přílohou tohoto zápisu.
2. Ověřovatele zápisu ve složení: Lukáš Dohnal, Miroslav Zvolánek

Návrhovou komisi ve složení: Ing. Luboš Pleskač, Ing. Jiří Kasal
3. Usnesení ze zasedání ZM Krucemburk č. 2/2024/9 ze dne 5.6.2024.
5.1. Prodej stavebního pozemku pare. č. 341/18 o výměře 1.110 m2 žadatelům T.K.

(Krucemburk) a L. O. (Zubří) za cenu 430,- Kč/m2 včetně DPH. K ceně pozemku bude
připočtena cena za příslušenství a projektovou dokumentaci dle návrhu kupní smlouvy,
která je přílohou zápisu.

5.2. Prodej pozemku parc. č. 540/1 o výměře 80 m2 v k. u. Krucemburk za cenu 80,- Kč/m2
paní hl. C. (Hamry), Z. T. (Hamry) a R. C. (Krucemburk). Veškeré náklady spojené
s koupí pozemku hradí kupující.

6.1. Uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku č. j.
UZSVM/HHB/2740/2024-HHBM na 1/2 spoluvlastnického podílu pozemku pare. č.
535/13 v k. u. Krucemburk s Českou republikou - Úřadem pro zastupování státu ve
věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2 - Nové Město,
1C:69797111.

6.2. Uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku č. j.
UZSVM/HHB/2741/2024-HHBM na 1/2 spoluvlastnického podílu pozemku pare. č. 537/3
v k. u. Krucemburk s Českou republikou - Úřadem pro zastupování státu ve věcech
majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42,128 00 Praha 2 - Nové Město, 1C: 69797111.

7. Uzavření Dodatku č. l ke smlouvě o zřízení věcného práva stavby se spolkem Perun
Hluboká z. s, Mikuláše Střely 415, 582 66 Krucemburk, 1C: 26525631. Předmětem
dodatku je úprava článku lil. bod 3. - provoz podnikatelské činnosti. Dodatek č. l je
přílohou zápisu.

11.2. Rozpočtové opatření č. 11/2024, které je přílohou tohoto zápisu.
ZM bere na vědomí:
4. Zápisy ze zasedání Rady městyse č. 12/2024/40 -16/2024/44, které schválila Rada

městyse.
10. Zápis o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření Městyse Krucemburk za rok 2024,

kterou provedli pracovníci Krajského úřadu Kraje Vysočina. Při dílčím přezkoumání
hospodaření městyse Krucemburk za rok 2024 nebyly zjištěny chyby a nedostatky.

11.1. Informaci o rozpočtovém opatření č. 9/2024 - 10/2024,které schválila Rada městyse.
12. Informace o přípravě a průběhu následujících akcí a projektů:

ZS Krucemburk
V ZŠ Krucemburk byla úspěšně dokončena stavební část, proběhla instalace nové
konektivity, serverovny a její klimatizace, sítě wifi a proběhla dodávka školních pomůcek
a nábytku. Starosta vysvětlil zastupitelům důvody, proč bylo nutné vypsat novou soutěž
na dodávku IT, kterou vyhrála firma Microshop s. r. o. S firmou byla podepsána smlouva
a řeší se co nejkratší termín dodávek, aby byla škola plnohodnotně vybavena IT
technikou. V rámci stavebních prací byly osazeny nové vstupní čistící zóny, proběhla
výměna části osvětlení na chodbách. Na výměnu byla použita svítidla z opravovaných



učeben a nyní se řeší výměna za led trubice za účelem snížení spotřeby. Dále starosta
upozornil zastupitele, že by bylo potřeba v příštím roce naplánovat výmalbu a výměnu
osvětlení chodeb ZŠ, aby byla dokončena oprava všech veřejných prostor školy.
Na podzim se uskuteční pro veřejnost den otevřených dveří nově zrekonstruovaných a
vybavených učeben, kabinetů a kanceláří.
ZUŠ Krucemburk
V učebnách ZUŠ a koncertním sále bylo instalováno nové osvětlení a provedeno
polstrování (izolace) dveřních křídel.
Oprava komunikace l. třídy
Starosta informoval zastupitele o průběhu oprav komunikace l. třídy. Oprava
komunikace je rozdělena na dvě etapy.
l. etapa Krucemburk náměstí-Vojnův Městec již byla zahájena 3. 9. 2024 a potrvá do
31. 10.2024.
II. etapa Krucemburk náměstí - Krucemburk dopravní značka směr na Zdírec nad
Doubravou by měla proběhnout na jaře 2025, termín upřesní ŘSD.
Usek mezi Krucemburkem a Zdírcem nad Doubravou se opravovat nebude. V příštím
roce se bude opravovat ve Zdírci nad Doubravou úsek od Bowling Baru ke křižovatce U
Lázničků.
V současné době se řeší doplnění dopravního značení za účelem odklonění osobní
dopravy, která dnes jezdí dle navigace úzkými a nepřehlednými ulicemi.
Proběhly kamerové zkoušky obou kanalizací, které budou detailně vyhodnoceny. Dle
předběžných informací není na kanalizaci potřeba řešit žádné rozsáhlé opravy. Po
odstranění podkladu komunikace se bude posuzovat stav šachet. Oprava dešťové
kanalizace bude řešena ve spolupráci s ŘSD.
Úsekové měření
Byla aktualizována cenová nabídka úsekového měření. Náklady na jeho pořízení se
pohybují mezi 1.550.000 - 1.650.000,- Kč bez DPH dle způsobu napájení a roční provozní
náklady činí cca 100.000,- Kč. Náklady by byly hrazeny z rozpočtu městyse. V současné
době se připravuje návrh veřejnoprávní smlouvy s Městskou policií Chotěboř a na
příštím zasedání bude předložen zastupitelstvu k projednání.
Přístavba hasičské klubovny
Byla zhotovena fasáda. Zbývá dokončit instalace sušící věže, oplocení, zpevněné plochy a
terénní úpravy kolem budovy a přístavby.
Sportovní hasičské hřiště
Byly vybudovány zpevněné plochy a instalována nádrž na vodu včetně instalace
přípojek. Po dokončení samostatné elektrické přípojky bude instalováno osvětlení,
kamery a dokončeny terénní úpravy.
Kino
Jsou dokončeny stavební práce. V nejbližší době proběhne instalace nového schodiště a
zábradlí. Bude nutné prokopat dešťovou kanalizaci. Práce by měly být dokončeny
v průběhu měsíce září - října.
Kanalizace Staré Ranskp - Stanislav Kamarád
Na Starém Ransku byla vybudována část dešťové a splaškové kanalizace vedoucí přes
pozemek pana Stanislava Kamaráda. Budou dokončovány terénní úpravy. S panem
Kamarádem budou probíhat jednání ohledně zřízení věcného břemene.



Evangelicky hřbitov
V průběhu měsíce září proběhne výměna krovu na márnici evangelického kostela a bude
položena nová měděná krytina.
Stydie^rozšíření komunikace, chodníku ulice Masarykova
Firmě DMC Havlíčkův Brod byla zadána studie úpravy místní komunikace v ulici
Masarykova. Zadáním je, aby byla prověřena možnost vybudování chodníku kZS
Krucemburk a rozšíření komunikace. Část pozemků podél ulice Masarykova je ve
vlastnictví Českobratrské církve evangelické. Bude podána žádost na odkup pozemků.
Dotace
Elektromobil

Byla podána žádost na pořízení elektromobilu, posuzují se cenové nabídky a bude se
vybírat model automobilu.
Termokamera, dýchací přístroj, vyváděcí maska
Ve spolupráci s MAS Havlíčkův kraj se připravuje podání žádosti o dotaci na
termokameru, dýchací přístroj a vyváděcí masku pro jednotku SDH Krucemburk.
Revitalizace parku
Žádost o dotaci je podána téměř rok, prozatím nemáme žádné vyjádření. Bude prověřen
stav žádosti, aby se v případě schválení dotace zahrnula revitalizace parku do rozpočtu
městyse na rok 2025. V příštím roce bude končit stavební povolení, bude se muset řešit
případně jeho prodloužení.
Skatepark

Starosta seznámil zastupitele s možností podat žádost o dotaci z MAS Havlíčkův Kraj na
doplnění prvků na asfaltovou plochu podél skateparku. Pořizovací cena 4 ks menších
prvků činí cca 500.000.- Kč a 3 ks větších prvků (funbox) 1.200.000,- Kč. Termín podání
žádosti o dotaci je do 17. 10. 2024. MAS Havlíčkův kraj podporuje projekty pouze do
500.000,-, výše poskytované dotace činí 80% Kč zbytek by musel být hrazen z rozpočtu
městyse. Další možností je v únoru 2025 požádat o dotaci na větší prvky z MMR.
Průmyslová zóna

Pan starosta informoval zastupitele o 2 podaných žádostech o koupi pozemků
v průmyslové zóně. Bude se muset řešit rozmístění pozemků pro menší firmy
z důvodu připojení na elektřinu.
Dále pan starosta informoval zastupitele, že byla ZEMAS Krucemburk zaslána výzva
k opravě stávající kanalizace, která vede místem, kde je plánována výstavba komunikace.
Dále pan starosta upozornil na problém s vyvěrající vodou z kanálu na pozemku bývalé
Polyxeny, která teče přes komunikaci v průmyslové zóně. Bude nutné zjistit příčinu a
navrhnout řešení.
Reka

Pan starosta navrhnul zastupitelům v rámci pracovní schůzky prohlédnout rekreační
středisko U rybníku Řeka, kde budou zastupitelé diskutovat o rozsahu nutných oprav a
budoucí modernizaci areálu.
Oprava komunikací

Paní místostarostka informovala zastupitele o probíhajících pracích v ulici Českobratrská
- pokračuje se v opravě dešťové kanalizace, jsou pokládány obruby. Dále se pokračuje
v přípravě na nové osvětlení.
Ulice Za Parkem, Větrná i Zahradní byly opraveny.



Ulice Za Parkem - byla kompletně dokončena i s osazením nových svítidel VO. Oproti
rozpočtu vznikly vícenáklady např. změna souvrství při odkrytí povrchu odstavných
ploch, obrubníky byly všechny nahrazeny novými, v dolní části ulice je opravena část
kanalizace i s domovními přípojkami.
Ulice Větrná - navíc proběhla realizace části chodníku k poslednímu RD směr Hluboká a
terénní úpravy s osetím.
Ulice Zahradní - v této ulici došlo k celkové výměně dešťové kanalizace až do ulice Školní,
k rozšíření opravy povrchu až do ulice Školní, rozšíření křižovatky u hlavní silnice , oprava
plochy u lékárny.
Vzniklé vícenáklady budou projednány na zasedání Rady.
V Hluboké a na Starém Ransku byla vyměněna svítidla VO za úspornější LED. Do konce
roku nás čeká výměna v ulicích Českobratrská, Zahradní a Mikuláše Střely.

ZM ukládá:
5.1. Starostovi uzavřít kupní smlouvu na prodej stavebního pozemku pare. č. 341/18 v k. u.

Krucemburk o výměře 1.110 m2 s Terezou Křesťanovou, Na Liškově 259,582 66
Krucemburk a Leošem Ondráčkem, Zubří 55, 592 31 Zubří, a to za podmínek
uvedených v Záměru prodeje pozemku pro výstavbu rodinných domů ze dne 25. 6.
2024, který je přílohou zápisu.

ZM souhlasí:

8. Se záměrem pořízení mobilní montované buňky pro zázemí na tenisových kurtech
v Krucemburku za sokolovnou od firmy VHMD PROF s. r. o., Přemyslovců 1240/59,
709 00 Ostrava - Mariánské Hory, 1C: 10697675 za cenu 325.000,- Kč bez DPH a
pověřuje Radu městyse zajištěním dalších kroků realizace.

9. S podáním žaloby na firmu SlaP Speciální izolace a povrchy s. r. o. ve věci zaplacení
smluvní pokuty za neodstranění vad a nedodělků štěrkových podlah v učebnách ZS
Krucemburk.

Mgr. Otto Kohout v. r.
starosta

Lukáš Dohnal v.r.

Ověřovatelé zápisu

Dagmar Sobotková v. r.
místostarostka

Miroslav Zvolánek v. r.

Zápis včetně usnesení má 12 stran.
Zapsala: Ivana Křesťanova
V Krucemburku 9. 9. 2024

Tento zápis včetně usnesení byl upraven z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu
zveřejňovaných osobních údajů v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb. o ochraně
osobních údajů, ve znění pozdějších změn a doplňků.
Zápis bez anonymizovaných osobních údajů je uložen k nahlédnutí na úřadě městyse
Krucemburk.

Vyvěšeno: 16.9.2024

ÚŘADMĚSTYSEKRUCEMBURK
"Náměstf Jana Zrzavého 13

58266 Krucemburk
'teL'569 698 710-1 CD

Sejmuto:


